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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 23 AUGUSTI 2022  
  

Tid: 20:00-21:30 Plats: Teams   
 

Närvarande: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentanter (Evelina Settlin & 

Hugo Jacobsson) samt Lars Öberg, Ludvig Remb och Karin Ersson.  

 

Anmält förhinder: Johan Ericson 

  

1. Välkomna!  

Ordförande Eva-Lena Frick hälsar alla välkomna.  
 

2. Föregående protokoll. 13 juni 2022.  
 

3. Arrangemang på väg. Ludvig Remb 

Ludvig rapporterade om ett arbete för att förenkla och kunna nyttja 

statliga vägar för arrangemang, t.ex cykel och rullskidor. 

Skidförbundet har hitintills inte varit i delaktig i arbetet, men Ludvig 

kommer att vara vår talesperson i frågorna. Den stora utmaningen är 

de kostnader och ansvar som tillkommer i samband med ett 

arrangemang, samt svårighet att överhuvudtaget få ett tillstånd för 

detta. Ludvig tror att en väg att gå för SSF är att samarbeta med de 

förbund som har större erfarenheter av större arrangemang på 

statliga vägar. Vår rullskidverksamhet växer och det finns signaler att 

denna fråga är en utmaning som växer.  

4. SM Sommar rullskidor. Ludvig Remb 

Ludvig berättat att årets arrangör Linköping är nöjd med väldigt 

mycket. Dock hade rullskidtävlingarna dåligt anmälningsläge. T.ex 

krockade tävlingarna med ett landslagsläger för A-laget och Team 

Bauhaus.  

Förra veckan bjöds flera intressenter in till ett möte för att diskutera 

framtiden för vårt deltagande i SM veckan sommar. Efter mötet så ser 

SSF att vi ska vara kvar. Vi ska säkerställa att våra bästa aktiva har 

möjlighet att delta samt jobba med att även elitklubbarna prioriterar 

SM på rullskidor. Vi behöver ge signaler att SM på rullskidor är en 
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prestigefylld tävling som ger stor publicitet och möjlighet att synas. 

Nästa år går SM veckan sommar i Umeå och då kommer en 

asfaltbana att användas. Kommande år är Västerås värd och då 

kommer en s.k ”citybana” att användas.  

 
 

5. Rapport om organisation, FIS frågor.  Lars Öberg 

Lars berättade om arbetet inom FIS med flourförbundet. SSF är för ett 

framtida flourförbud, men den testapparatur som finns just nu är inte 

fungerande på en nivå som säkerställer att resultatet är tillförlitligt.  

Landslaget är i Torsby just nu. Flera andra landslag är på plats, men 

det har fungerat bra i tunneln. Erik Hamrén har varit med laget som 

en hemlig gäst. Det är en bra stämning i truppen.  
 

6. Översyn landslagsorganisation. Lars Öberg 

Ledningsgruppen för längd har gett Lars Selin i uppdrag att ta fram 

förslag på framtida landslagsmodeller. Målet är att under okt – dec ta 

fram ett beslutsunderlag om framtida landslagsmodell.  

Uppdraget innebär: 

1) Ta fram ett nuläge över nuvarande landslagsmodell, 

2) Ta fram en omvärldsanalys från andra nationer och idrotter samt  

3) Ta fram önskemål, synpunkter och förslag på/till nuvarande och 

framtida organisation via t.ex. s.k. "workshop" i olika grupperingar 

som landslagskonstellationer (A-B-,TSS- & J-lag), Skidsverige, 

marknad, sponsorer m.fl.  

4) Arbetet ska ske med kontinuerlig rapportering till ledningsgruppen, 

åkarrepresentanter (A-lag & Bauhaus).  

Lars Selin är ansvarig och kommer att jobba operativt med 

genomlysningen. 

Eva-Lena Frick, Hans Olsson (Bauhaus), Evelina Settlin och Johan 

Granath fungerar främst som en referensgrupp som är med i arbetet och 

utifrån respektives bakgrund hjälper till att vägleda Lars i arbetet. 

Från vår egen organisation bör vi även ha någon person som är delaktig 

i dagens landslagsverksamhet. Landslagets åkarrepresentanter kommer 

på något sätt att vara delaktig.  
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7. Bevarande av klassisk skidåkning? 

Längdrådet kommer att fortsätta diskussionen vid senare möten.  

8. Gemensamt fysiskt möte med LK ordföranden Karin Ersson 

Inbjudan ligger i chatten. Anmälan går ut 11/9. Skicka förslag på 

innehåll till konferensen till Karin senast 15/9.  

Vi fastställer en agenda på nästa möte.  
 

9. Åkarrådsrepresentanter. Rapport. Evelina S + Hugo J. 

Evelina och Hugo kommer att kalla till ett åkarråd under hösten för 

att utse nya representanter. Har längdrådet förslag på punkter att ta 

upp med åkarrådet så skickas dessa till Evelina och/eller Hugo. Båda 

kommer att vara med på LK konferensen i oktober.  

 

10. Långlopp. Rapport från möte med långlopps Team. Lars Selin + Hans 

Jacobsson. 

Ett möte var planerat innan semestern, men för få av lagen kunde vara 

med så därför ställdes mötet in. Nytt möte kommer att planeras.  

 
 

11. Ökade kostnader för resor med egen bil till b.la TD- uppdrag. 

Fortsatta diskussioner utifrån föregående möte. Frågan är lyft till SSF 

styrelse av Eva-Lena Frick. Hon återkommer med mer info i frågan.  

 

12. Rapport från de olika arbetsgrupperna. Skriv ner dessa saker i 

protokollet.  

 

TD/regelgruppen  

Skidor Hela Livet 

Senaste mötet 16 Juni. Kommande möte om två veckor. Då ska vi sätta 

ansvarsområden kring den aktivitetsplan (road map) som fastställts. Ny 

ansvarig för skidcoach-utbildningen i år, Jimmie Jonsson (anställd 20%). 

Planering görs för vilka punkter som ska lyftas på långlopps- och 

arrangörskonferensen i Skövde. Arbetar vidare med våra 

ambassadörsföreningar. Dialog förs även med Parasport om hur vår 

föreningsverksamhet men även tävlingsverksamhet tex. Öppna klasser kan 

inkludera personer med funktionsvariationer. 
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Barn och Ungdomsgruppen 

Gruppen jobbar vidare med att hitta nya ledamöter. Det har kommit in 

förslag som gruppen går vidare med. 

Barn och ungdomsgruppen jobbar också nu intensivt inför höstens kick-off 

för ungdomscuperna. 

Anläggning/homologiseringläggningar 

Anläggningsgrupp flera ärenden med Sv skidskytteförbundet avseende nya 

anläggningar som Stockholm, Örnsköldsvik och Umeå. 

Arbete avseende homologisering av långloppsarenor påbörjat. 

Tävlingsprogram 

Junior/seniorgruppen:  

Har haft diskussioner om hur gruppen ska jobba i framtiden, b.la se över 

vem som ska vara med. Vallafrågan är aktuell även om samma 

förutsättningar gäller som ifjol. SSF behöver ha en tydligare kommunikation 

kring vad som gäller för tävlingar i Sverige.  

Gruppen vill fortsätta med arbetet att samorganisera skandinavisk cup.  

Strategiskt ska vi fortsätta jobba med frågan hur vi får våra åkare att kunna 

leva på sin skidåkning.  

Vi har även diskuterat SM veckan sommar.  

 

13. Övriga frågor:  
Åsikter om den översyn av tävlingsverksamhet för B/U som Jenny 
redovisade skickas tämligen omgående till Jenny Limby.  
Patric Björk meddelade att han vill kliva av sitt uppdrag i längdrådet. Hans 
önskan är att en ersättare hittas under hösten alternativt att platsen får 
vara vakant ett tag.  
 
 

14. Nästa möte? 

 19/9 kl 20.00. Inbjudan ligger i Teams  
 

15. Mötet avslutas.  
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